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aDrIán salvaDor
“El Robert és molt 
bona persona, com si 
fos un familiar. Quan 
de petit em barallava 
fora em renyava. Del 
club m’agrada la fami-
liaritat. Vaig començar 
als 5 anys i ara estic al 
CAR de Sant Cugat i 
dedico 4 hores diàries 
a la lluita. Quan gua-
nyo una competició 
sento orgull perquè 
m’he superat”.

sErGI mEJías
“Vaig començar als 6 
anys. És l’esport del 
barri. Vaig deixar-ho 
un temps, però vaig 
tornar perquè m’agra-
da el club. El Robert 
és com un segon 
pare, ens ha ajudat 
sempre. Ell m’ajuda en 
el que pot, i és que ho 
sap tot de mi. La lluita 
em permet descarre-
gar i, a sobre, sortim 
fora quan competim”.

mohamED WaIF
“Jo vivia a la Trinitat. 
Vaig començar a 
estudiar fa tres anys 
al Trinijove de Baró 
de Viver. Un amic 
m’hi va engrescar, 
ho vaig provar i em 
va agradar. El Robert 
em va animar a seguir 
entrenant. És molt 
aplicat, sempre treu 
el millor de tu i mai es 
dona per vençut. Això 
és com una família”.

FrancIsco cano
“Soc president del 
club i germà del Ro-
bert. Vaig començar 
lluitant i, arran de la 
mort de Manuel Penin, 
el nostre mentor, m’hi 
vaig implicar més. 
Aquest és un barri 
complicat, moltes fa-
mílies tenen problemes 
per pagar i per això 
és necessària l’ajuda 
de les institucions i els 
patrocinadors”. 

DavID aparIcIo
“Jo n’he estat soci. 
Ara soc vocal i ajudo 
en el manteniment de 
les instal·lacions. A la 
porta del club hi ha 
un cartell que diu ‘Ni 
baralles a l’escola ni 
baralles al carrer’. El 
primer són les perso-
nes i després l’esport. 
Aquí hi ha nois que 
van començar de ben 
petits. El Robert els 
coneix perfectament”.

José BErnarDo 
FuEllE
“Vaig veure una com-
petició a la plaça, 
em va agradar, el 
Robert em va animar 
a provar i m’hi vaig 
enganxar. Porto un 
any d’entrenador i 
m’encanta poder en-
senyar el que el Ro-
bert em va ensenyar. 
Crees un vincle amb 
els xavals. Has de 
saber entendre’ls”.

sErGI molIna
“Vaig començar amb 4 
anys. M’hi va apuntar 
el meu avi com a regal 
d’aniversari perquè ell 
també n’havia estat 
soci. Soc l’actual cam-
pió d’Espanya i de Ca-
talunya i, recentment, 
he quedat segon 
en una competició 
a França. M’agrada 
molt sortir a competir. 
Aquest és el millor 
club de Catalunya”.

mIGuEl ánGEl 
salvaDor
“Soc el pare d’un dels 
nois. Estic molt con-
tent, tinc molta con-
fiança en l’equip. El 
deixo en bones mans, 
perquè el Robert, a 
més, és amic. El meu 
fill abans era més tímid 
i l’esport l’ha motivat, 
li ha donat més segu-
retat. Ara té molta més 
confiança en ell mateix 
dins i fora del club”.
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TeresA peñA MOnreAl
PRoPiETàRiA DEL FoRN TRiNiTAT, PLAçA DE LA TRiNiTAT, 14
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el primer forn de pa del barri
A principis del segle XX, la Trinitat era una zona rural amb gran riquesa 
d’aigua gràcies al pas del Rec Comtal, una de les obres hidràuliques 
més importants de Barcelona, que regava els horts i que va donar forma 
a molts dels indrets del barri. Les primeres urbanitzacions van tenir lloc 
cap a l’any 1920, quan va esdevenir zona d’estiueig per a barcelonins 
i andreuencs. Anys més tard, però, amb l’arribada dels primers immi-
grants que van comprar solars per construir-hi les seves cases, el barri 
va començar a consolidar-se com a tal i es va iniciar un teixit comercial 
i associatiu embrionari. En aquest context, l’any 1927 la família Jordà i 
Jordà inaugurava el Forn Trinitat a la plaça. Nou dècades més tard, el 
forn, a més de ser un dels comerços més arrelats al barri, s’ha convertit 
en tota una entitat. Teresa Peña va començar a treballar-hi als 14 anys 
i va acabar casant-se amb el Daniel, un dels fills dels propietaris. Ella, 
junt amb el seu marit, ha viscut en primera persona i ha format part de 
l’evolució d’aquest barri, que ha comptat des de sempre amb una forta 
personalitat. “Jo vaig néixer aquí, a la Trinitat, l’any 1945. Els meus pares 
eren d’Aragó i havien arribat a Barcelona dos anys abans per treballar, ja 
que el germà de la mare feia un temps que estava instal·lat a la ciutat. El 
meu tiet i la seva dona tenien una caseta d’estiueig a la Trinitat i l’hi van 
llogar als meus pares. En aquella època tot eren vinyes i només hi havia 
unes poques cases baixetes i molts descampats. El meu marit, el Daniel, 
també va néixer aquí, l’any 1937, en plena guerra. Anys abans, els seus 
pares havien vingut a la Trinitat durant la Festa Major i, com que van 
veure que hi havia lloc per a un forn, van decidir muntar-lo. Així doncs, el 
1925 van comprar un solar i dos anys després van inaugurar, a la plaça, 
el primer forn del barri”, recorda la Teresa. Com havien pronosticat els 
fundadors, de seguida el forn va funcionar molt bé. L’esclat de la guerra 
i, després, la postguerra immediata va suposar un impàs, però que, a 
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poc a poc, es va anar superant. “Vaig entrar a treballar al forn quan tenia 
14 anys, al final de la dècada dels cinquanta. Jo no volia seguir estudi-
ant perquè a mi m’agradaven més les feines manuals i vaig demanar als 
meus pares que em busquessin una feina. En aquell moment, el Daniel 
marxava al servei militar i la seva família buscava una noia per atendre la 
botiga. Així que un dia va venir a casa el seu germà gran i va proposar als 
meus pares una feina per a mi. Recordo que em feia molta vergonya i li 
deia a la meva mare: ‘¡Ay, qué vergüenza!’ (perquè a casa meva sempre 
hem parlat castellà), i ella em deia: ‘Al menos pruébalo’. i mira, ho vaig 
provar i encara hi soc”, explica la Teresa rient. i afegeix: “Quan el Daniel 
va tornar del servei militar, va passar que va haver-hi feeling de seguida 
entre tots dos i ens vam enamorar. Ens vam casar quan jo tenia 20 anys. 
En aquell moment, la mare del Daniel havia mort i el meu marit estava ja 
al capdavant del forn. Així que jo ja em vaig posar de ple a treballar-hi. 
Sempre he treballat a la botiga fins que em vaig jubilar”. 

Els anys seixanta van ser per a la Trinitat uns anys de fort creixement, 
fins al punt que la política d’expansió de noves infraestructures viàries 
va dividir la Trinitat en dos barris. La urbanització de la prolongació de 
l’avinguda Meridiana va separar el nucli antic de la Trinitat dels nous po-
lígons d’habitatges que es van construir a la part alta del barri. Aquesta 
zona nova es va batejar amb el nom de la Trinitat Nova, i el nucli originari 
va passar a ser conegut com la Trinitat Vella. “A partir de la dècada dels 
seixanta, el barri de la Trinitat va començar a créixer amb l’onada d’im-
migració que va rebre Barcelona d’altres zones de l’estat espanyol. Fruit 
d’aquells anys de bonança, vam arribar a obrir tres despatxos de pa i a 
tenir una vintena de treballadors. Com a negoci quasi centenari, hem vis-
cut moltes èpoques diferents: el forn ha superat una guerra civil, diverses 
crisis econòmiques i l’entrada massiva de grans superfícies comercials. 
i, davant el pas del temps, nosaltres sempre hem apostat per mantenir 
la qualitat, tant en la farina, que és la nostra matèria primera, com en 
l’elaboració”, afirma la Teresa. El 2008 el Forn Trinitat va rebre el premi de 
millor botiga de Barcelona i està considerat avui en dia un dels forns de 
més qualitat de tota la ciutat.

un forn familiar i de família
La Teresa i el Daniel van tenir quatre fills i tots quatre són forners. “La ma-
joria dels meus fills han estudiat altres carreres, però, per circumstancies 
de la vida, tots quatre són actualment forners, i molt bons. Tres treballen 



Forn Trinitat.

al forn i el quart té el seu propi establiment a Sant Andreu, a la plaça 
de Garrigó. El negoci amb els nostres fills ha evolucionat moltíssim, però 
sempre ha mantingut la qualitat, ja que nosaltres hem sigut molt estrictes 
amb l’elaboració del pa i molt insistents a l’hora d’ensenyar-los l’ofici. En 
aquest sentit, som un negoci de família. Jo he treballat moltíssim, de di-
lluns a dissabte a la botiga, criant quatre fills i fent-me càrrec dels pares 
quan es van fer grans. A casa, a la família, érem deu persones, i és el que 
ens ha fet feliços. Ara el Daniel i jo tenim dotze nets. D’altra banda, el barri 
de la Trinitat Vella és un barri petit on ens coneixem tots i, des del forn, 
sempre hem tingut un tracte molt familiar amb els nostres clients i veïns”, 
explica la Teresa.
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el daniel i la Teresa, els gegantons de Trinitat Vella
La implicació del Forn Trinitat en el barri és reconeguda per tots els veïns i 
veïnes, fins al punt que els gegants de la Trinitat Vella representen els dos 
propietaris. “Nosaltres estem implicadíssims amb el barri, sobretot amb la 
parròquia, on sempre hem donat un cop de mà. Els meus sogres també 
ho van estar. Encara em trobo gent que em para pel carrer i em diu: ‘Ay, 
Tere, ¡cuánto me acuerdo de tu suegra, la señora Doloretas, que nos sacó 
el hambre!’. Perquè, des de la fundació, el forn ha ajudat els veïns en 
tot el que s’ha pogut. Hem col·laborat amb tot, amb les festes, per des-
comptat, i hem estat a tot arreu: a l’associació de veïns, a la coral i, fins i 
tot, al centre andalús El Perro de Paterna que, malgrat no ser andalusos, 
nosaltres n’hem format part”, explica la Teresa, que recorda emocionada: 
“Tant el meu marit com jo estimem moltíssim el nostre barri i sabem, amb 
gran satisfacció, que el barri també ens estima. El 2011 ens van donar una 
sorpresa que no oblidarem mai. El dia de Festa Major, el nostre fill Josep, 
que està molt involucrat en el tema de les festes, ens va dir que ens havíem 
d’arreglar, que vindrien els capgrossos per nosaltres. No teníem ni idea del 
que ens esperava. Quan vam sortir a la plaça ens vam trobar amb els dos 
gegants tapats i, quan els van descobrir, vam veure que érem nosaltres. 
Ens vam emocionar molt. Els van batejar com el Daniel i la Teresa. Ell va 
vestit de forner, i ella porta un pastís al cap. Tenim molta sort perquè el barri 
ens cuida molt bé i la nostra vida ha sigut i és molt feliç aquí. Sense cap 
dubte, per a mi la Trinitat és el millor barri del món i no el canvio per res”.
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mErcEDEs García
“Els meus avis van 
venir aquí quan es 
van casar. El 1947 els 
meus pares van obrir 
una botiga d’espar-
denyes i una barberia, 
que va acabar sent la 
sabateria on, a més, 
vivim. Els nostres avis 
es coneixien i llavors 
s’intercanviaven els 
productes: gallines per 
farina... Ara som com 
una família”.

ana mª martínEz
“Treballo al Forn 
Trinitat i, a més, en 
soc clienta des de fa 
anys. Els meus pares 
ja compraven el pa 
aquí, ja que per a mi 
i per a molts aquesta 
és la millor fleca de 
Barcelona, sense cap 
mena de dubte”.

JosEp JorDà
“Soc propietari del 
Forn Trinitat. M’emo-
ciona quan la gent em 
parla de la seva infàn-
cia i, entre els records, 
tenen present el nostre 
forn. Records dels 
avis o dels pares... 
T’expliquen com era la 
botiga, l’olor del pa... 
Com deia Vázquez 
Montalbán, ‘la pàtria 
de cadascú és la 
infància’”.

JorDI JorDà
“Soc fill del Daniel. 
Des que tinc memòria 
he estat al forn. Del 
joc vam passar a la 
feina, ja que els pares 
ens van transmetre 
l’amor per l’ofici. Les 
preses no van amb el 
món del pa, així que 
cal dedicació”. 

rosalía clavEría
“Tinc un negoci de 
roba de senyora i 
complements. Fa 20 
anys que tinc la botiga 
al barri; la mare també 
en tenia una. Conec 
els propietaris del forn 
de tota la vida. El pare 
del Josep jugava amb 
el meu pare. Tots els 
comerciants fem una 
mica de psicòlegs, 
i això és maco també”.

manolI martínEz
“Fa 39 anys que 
tenim l’administració 
de loteria a la Trinitat. 
Hem donat alguns 
premis importants, 
com el 1r premi de 
la loteria del dijous, 
i d’altres més petits. 
Visc al costat del forn i 
els conec de sempre. 
Estic a l’associació de 
comerciants i tenim 
molt bon ambient”.

Eva marIa sasot 
“No soc veïna del bar-
ri, però quan el meu 
company treballava a 
la Trinitat compràvem 
el pa cada dia en 
aquest forn. M’encan-
tava el pa alemany 
i els productes que 
elaboren amb tanta 
estima. Els felicito per 
la feina feta”.

DolorEs BachEro
“Tenim la tintoreria de 
la plaça de la Trinitat 
des de l’any 1972. 
El pa del forn és el 
millor de Barcelona, és 
boníssim; serà la tra-
dició... Els meus fills, 
que viuen fora, quan 
venen se l’emporten o 
em demanen que els 
hi porti. No han perdut 
el secret i són molt 
bona gent”.
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YOlAndA BurgueñO ruiz
DiRECToRA TèCNiCA DE LA FUNDACiÓ TRiNiJoVE
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En el context sociopolític de finals dels anys seixanta del segle XX, es van 
originar a la Trinitat Vella diversos moviments de reivindicació veïnal per de-
nunciar les estructures que generaven marginació i per millorar la qualitat 
de vida del barri. Les associacions de caràcter social i reivindicatiu van ser 
les més visibles, però en aquesta època també es van anar creant altres 
associacions esportives, culturals o comunitàries que van generar un teixit 
associatiu molt dinàmic que s’ha mantingut fins a l’actualitat. La Fundació 
Trinijove té el seu origen en un grup de persones particulars que, l’any 
1985, es van constituir com l’associació Joves Contra l’Atur de Trinitat 
Vella per donar resposta a les necessitats del barri relacionades amb la 
inserció al món laboral. Cinc anys després, el 1990, ja es van organitzar 
com a fundació. Avui en dia, els seus objectius són diversos, des de la in-
serció econòmica i laboral de les persones més fràgils o en risc d’exclusió 
social fins al foment del desenvolupament territorial del barri de la Trinitat i 
la Zona Nord de Barcelona. Yolanda Burgueño va néixer a Santa Coloma 
de Gramenet l’any 1977 i, una vegada acabada la universitat, va comen-
çar a treballar a la Fundació Trinijove. N’és la directora des de l’any 2009 
i, conscient que la fundació és avui en dia un referent internacional, afirma 
que la clau de la seva trajectòria és la seva manera d’actuar, que busca 
donar respostes al que passa a la societat.

Com va començar la seva tasca a la Fundació Trinijove?
Jo vaig fer la carrera de Treball Social i, així que vaig acabar d’estudiar, vaig 
començar a treballar aquí, amb un projecte petit de quatre hores al dia. El 
mes de febrer del 2018 farà 19 anys. Al llarg d’aquest temps, he passat per 
molts projectes; he treballat com a inseridora laboral, com a treballadora 
social, educadora, etc. Ara fa 9 anys que en soc la directora tècnica.
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la Fundació Trinijove té els seus orígens en la iniciativa d’un grup 
de veïns i veïnes del barri. 
Sí, el 1985 un grup de joves de la Trinitat Vella, que ja havien començat 
a mobilitzar-se al voltant de la parròquia de la Santíssima Trinitat i la JoC 
(Joventut obrera Cristiana) i que coneixien la situació del barri en primera 
persona, van constituir una associació per lluitar contra la desocupació. 
La van anomenar Joves Contra l’Atur de Trinitat Vella. En aquella època, 
la taxa d’atur al barri triplicava els percentatges de la resta de la ciutat de 
Barcelona. Cinc anys després, l’any 1990, van poder crear la Fundació 
Trinijove.

per què hi havia el triple d’atur aquí, a la Trinitat Vella?
Amb la crisi dels vuitanta, una gran part de la població, tant jove com adul-
ta, es va quedar sense feina, i els barris perifèrics de la ciutat ho van patir 
molt més. La Trinitat Vella és un dels barris que més allunyat queda del 
centre de Barcelona i, en aquest sentit, la crisi va passar una gran factura.  

i què es feia des de la fundació per tal de pal·liar aquesta situació?
La fundació, des dels inicis, va engegar diferents accions associatives i 
formatives, i diversos projectes socials. Es van agafar com a referència 
projectes europeus per veure què s’havia fet a altres països i així buscar 
respostes a la situació particular que vivia el barri. Trinijove es va nodrir molt 
de les idees i projectes que s’havien desenvolupat a França, sobretot en 
el tema de l’economia solidària, i es va convertir en una de les primeres 
fundacions d’inserció solidària i en un referent en aquest camp. 

Quina ha estat la seva evolució?
Des del meu punt de vista, la Fundació Trinijove ha evolucionat molt positi-
vament al llarg d’aquestes dècades. Amb una actuació que sempre busca 
donar respostes al que passa a la societat, durant aquest temps s’ha tre-
ballat activament en el disseny i la implementació de mesures i programes 
innovadors amb la finalitat de superar les situacions d’exclusió social. Ac-
tualment, hi treballem al voltant d’uns 100-130 professionals de diferents 
perfils, com economistes, advocats, psicòlegs, mestres, treballadors soci-
als, educadors, etc. i també comptem amb un gran nombre de voluntaris. 

i la del barri?
El barri de la Trinitat Vella ha experimentat molts canvis. Avui té moltes 
associacions i és un barri molt heterogeni, amb una gran diversitat cultural. 
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Amb tot, és un barri molt peculiar i dinàmic. A més, com és petit, tothom es 
coneix. Una altra característica és que té dues zones molt diferenciades. 
La presó ha dividit el barri en dos, per això nosaltres tenim dues seus, una 
a cada zona. L’oficina central és al Turó de la Trinitat i el centre de formació 
on està ubicat el Centre obert Neus Puig està situat on abans hi havia 
l’escola d’adults.

Compten amb un gran nombre de projectes. podria destacar-ne 
alguns?
Sí, en tenim un munt i els treballem a partir de diferents línies: formació, 
treball, inserció, autoocupació, vessant social, i infància i família. i, com deia 
abans, sempre com a resposta del que passa al nostre entorn. Pel que fa 
a la formació, tenim molts tipus de projectes, tant reglats com no reglats, 
com ara el programa de formació i inserció per a joves que no han acabat 
l’ESo, que es divideix en l’aprenentatge d’uns coneixements generals i en 
una formació professional, on aprenen els coneixements teòrics i pràctics de 
l’especialitat d’auxiliar de fabricació mecànica, d’ajust i soldadura. En el tema 
social, tenim un projecte molt positiu, que és l’escola de futbol inclusiu, en la 
qual hi ha més de 120 joves, nois i noies, que juguen al futbol. Aquí l’esport 
és l’eina de mediació social i hi col·laboren diferents col·legis que cedeixen 
els espais per a aquestes activitats. Tenim també un punt d’informació juve-



98
SANT ANDREU

nil. i un altre projecte molt potent és el d’inserció laboral per a persones amb 
discapacitats. D’altra banda, tenim la part d’emprenedoria per a col·lectius 
en risc d’exclusió que sempre han fet la mateixa feina i ara estan a l’atur. Des 
de la fundació els proporcionem els coneixements per poder muntar el seu 
negoci o aprendre una altra feina. També està la Ràdio Trinijove (91.5 FM), 
sense publicitat, que funciona com una eina comunitària de territori i que es 
fa amb un grup de voluntaris dirigits per un equip de professionals... Aquests 
són només uns quants dels projectes que tenim.

i com es va crear la línia d’infància i família en una fundació  
dedicada als joves?
Aquesta línia de treball va sorgir de la necessitat real que va aparèixer al 
barri amb la crisi del 2008. Vam observar que a la Trinitat Vella hi havia nens 
que estaven en una situació d’inestabilitat molt greu, ja que fins i tot es que-
daven adormits a classe perquè no menjaven i no tenien forces. Així que 
vam engegar aquests projectes. Actualment atenem uns quaranta infants, i 
fem un treball conjunt amb els infants i les famílies. Ha estat una feina molt 
treballada i et dic que no era una de les prioritats de l’inici, però, com que 
hi havia aquest problema al carrer, vam dur a terme aquest compromís. 
Treballem molt en xarxa en contacte amb tots els tutors i agents implicats.

i els projectes de gestió de residus?
En aquest tema, Trinijove és molt potent. Gestionem la recollida selectiva 
de residus a diferents empreses, amb un servei de qualitat, el qual ens 
avala. Des de Trinijove gestionem els residus d’AENA a l’aeroport de Bar-
celona, amb un projecte de reinserció. També treballem amb els hotels de 
la zona del Fòrum i amb el Barça, entre altres organitzacions. A més, totes 
aquestes empreses col·laboren en els nostres projectes socials. 

Actualment vostè treballa des del centre que la fundació té a Baró de 
Viver. Quin va ser el motiu de portar Trinijove també a aquest barri?
Fa anys l’Associació de Veïns de Baró de Viver ens va demanar que féssim un 
estudi territorial sobre les necessitats comunitàries del barri i, amb el suport de 
l’Ajuntament i de la Generalitat, el 2002 vam iniciar el Pla Comunitari de Baró de 
Viver i un projecte de comissions. Primer vam treballar a la seu de l’associació 
de veïns i després des del centre cívic i, ja el 2010, vam poder inaugurar el nou 
local. Jo em vaig traslladar al centre de Baró de Viver l’any 2017. Aquesta, per 
a mi, és la clau de l’èxit de la fundació, una fundació que està a peu de carrer i 
que atén les demandes concretes del territori sense perdre els nostres orígens.
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FrancIsco 
BErGIllos
“Soc coordinador del 
projecte Mediació 
Futbol de Trinijove, i fa 
3 anys que treballo per 
fer créixer aquest pro-
jecte esportiu i social. 
De tenir 30 joves, hem 
passat a tenir-ne 120, 
fins i tot amb un equip 
femení, un dels somnis 
de la fundació. El repte 
és crear una Escola de 
Futbol Social”.

ana montoro
“Soc antropòlo-
ga, comunicadora 
social i responsable 
de Ràdio Trinijove, una 
ràdio social i de nova 
creació amb 30 anys 
d’història al barri de 
la Trinitat Vella. Estic 
orgullosa de formar 
part de Trinijove i de 
treballar per la promo-
ció i la visibilitat de la 
ràdio com una eina de 
transformació social”.

DavID campIllo
“Vaig començar a 
Trinijove com a media-
dor comunitari. Dotze 
anys després, treballo 
com a coordinador del 
Servei d’Autoocupa-
ció. Valoro molt posi-
tivament la confiança 
que es diposita en mi 
i poder desenvolupar 
les meves habilitats 
personals i acadè-
miques. Trinijove fa 
planter i el promou”.

montsErrat 
hErrEra
“Soc fundadora i 
membre del Patronat. 
Vaig néixer a la 
Trinitat i, amb 16 anys, 
juntament amb altres 
companys del barri 
inquiets per la situació 
de crisi que patíem els 
joves als anys vuitanta 
i sense una perspecti-
va clara de futur, vam 
decidir donar vida a 
Trinijove”.

José luIs prat
“Vaig aterrar a la 
Fundació Trinijove 
amb 17 anys com 
a recepcionista. En 
aquests 16 anys d’ex-
periència a l’entitat he 
format part d’un gran 
equip de companys. 
Destacaria el paper de 
la fundació a l’hora de 
donar resposta a les 
necessitats reals”.

marI sol tamuDo
“Soc veïna de la Tri-
nitat i treballadora de 
Trinijove des de fa 20 
anys. Durant aquest 
temps he vist com, 
gràcies a aquesta 
entitat amb serveis 
i recursos gratuïts, 
s’ha ajudat moltes 
persones afectades 
per l’atur o l’exclusió 
social. És un punt de 
referència important al 
meu barri”.

raquEl 
BurGuEño
“Soc treballadora de 
Trinijove des de fa 
13 anys. Sempre he 
treballat amb persones 
vulnerables que bus-
quen feina. El que més 
m’agrada de l’entitat 
és l’oportunitat que 
m’ha ofert de créixer 
professionalment i la 
metodologia de treball 
que utilitzem”.

marc FErnánDEz
“Soc coordinador del 
Centre obert Neus 
Puig, de la Fundació 
Trinijove. Fa més de 
4 anys que intervinc 
en temes d’infància 
i famílies en risc 
d’exclusió. El que més 
m’agrada és acom-
panyar els infants en 
els seus processos 
per construir-se un 
projecte de futur”.
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